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غیبت نعمتی و سرلک در سوپرجام
 ســیامک نعمتی و میلاد 
ســرلک ۲ بازیکن تیم فوتبال 
پرسپولیس به دلیل مصدومیت 
باشگاه های  ســوپرجام  دیدار 
کشور مقابل فولادخوزستان را 
از دست دادند. به گزارش ایرنا، 
تیم فوتبال پرســپولیس عصر 
روز دوشنبه در دیدار سوپرجام 

در سیرجان به مصاف فولاد خوزستان خواهد رفت.
این در حالی اســت که امید عالیشاه کاپیتان مصدوم سرخپوشان در روزهای 
اخیر برنامه تمرینی خوبی را پشت سر گذاشته و به احتمال فراوان مشکلی برای 
همراهی تیم در این دیدار ندارد. از طرفی، میلاد سرلک هافبک سرخپوشان که 
در اردوی تیم ملی مصدوم شد، به نظر مي رسد که نتواند تیمش را در این دیدار 

همراهی کند. 
سیامک نعمتی دیگر مصدوم تپرسپولیس است که در روزهای اخیر تمرینات 
اختصاصی را انجام می دهد و در اختیار کادر پزشــکی قرار دارد تا بدین ترتیب 
احتمال حضورش در این بازی کمرنگ شــود. مسوولان باشگاه پرسپولیس در 
تلاش هســتند تا تمام اعضای تیم در این سفر کنار تیم حضور داشته باشند تا 
همه بازیکنان بتوانند در صورت کســب جام در مراسم قهرمانی شرکت کنند. از 
طرفی پرسپولیســی ها دنبال این هستند که احمد گوهری دروازه بان جدید این 
تیم بتواند در این دیدار تیم را همراهی کند و به همین خاطر دنبال صدور کارت 
بازی این بازیکن هستند. خبر دیگر از پرسپولیس اینکه اعضای تیم پس از تمرین 
امروز، با پروازی چارتر به سیرجان می روند و آخرین تمرین تیم پیش از آن دیدار 

فردا در این شهر برگزار خواهد شد.

خرید جنجالی فوتبال سوئد
18 ساله بودنش باورکردنی نیست!

پنجره نقل و انتقالات در فوتبال 
سوئد با یک اتفاق عجیب همراه شده 
باشگاه  فوتبالی،  به گزارش  اســت. 
میالبی اخیرا خرید سیلاس نوانکو را 
نهایی کرده است. مهاجم نیجریه ای 
از تیم ناســاراوا یونایتد در کشورش 
راهی میالبی شده است. این بازیکن 
در تیم سابقش با نوزده گل و هشت 
پاس گل خوش درخشیده بود. عملکرد درخشان نوانکو باعث شد تا در تیم سال 
فوتبال نیجریه هم قرار بگیرد و حالا راهی فوتبال ســوئد شده است. اما تصاویر 
روز معارفه نوانکو در تیم جدیدش با واکنش های زیادی همراه شده و عملا کسی 
باور نمي کند که او 18 ســاله باشــد. در حقیقت چهره این بازیکن به هیچ وجه 
به یک انســان 18 ساله تشابه ندارد و هواداران نیز باور نمي کنند که او فقط 18 
سال سن داشته باشد. یک کاربر شبکه های اجتماعی نوشته است:« مطمئنید که 
در سال ۲004 متولد شده اســت؟« و دیگری نوشته است:«شاید منظور از 18 
سال، تعداد سالهای بازی کردنش باشد نه سنش!« اما نکته عجیب دیگر مربوط 
به بازی ویدیویی »فوتبال منیجر« اســت. در حقیقت در بازی »فوتبال منیجر« 
در نسخه سال ۲0۲1 سال تولد نوانکو 11 ژوئن 1996 تعیین شده اما در نسخه 
سال ۲0۲۲ این بازیکن 17 ساله اعلام شده است و تاریخ تولدش به 1۲ دسامبر 

۲003 تغییر پیدا کرده است!
زمانی در مورد حضور ژوزف ماری مینالا کامرونی در تیم بزرگســالان رم نیز 

همین جنجال ایجاد شد. 
در آن زمان فدراسیون فوتبال ایتالیا اعلام کرد که مدارک پزشکی و حقوقی 
تایید مي کند که ســن این بازیکن هفده سال است. در حال حاضر البته هشت 
سال از ان ماجرا مي گذرد و مینالا ۲5 ساله است. باید دید که مدارک پزشکی و 

حقوقی حق را به نوانکو مي دهند یا نه.

محمود خوردبین، مشاور مدیرعامل پرسپولیس شد
سرپرست پیشین سرخپوشان 
پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت  و 
طی حکمی از سوی رضا درویش 
بــه عنــوان مشــاور مدیرعامل 
به  پرســپولیس، منصوب شــد. 
نقل از رســانه رســمی باشــگاه 
پرسپولیس، رضا درویش، امروز با 
صدور حکمی، محمود خوردبین را 
به عنوان مشاور مدیرعامل منصوب کرد. پیشکسوت فوتبال ایران و پرسپولیس 
در حالی در این مسوولیت حضور یافته است که به جهت حضور در پرسپولیس 
از ابتدا تا انتهای دوران بازی از نمادهای وفاداری باشــگاه اســت و در کســوت 

سرپرستی و مدیریت تیم نیز، صاحب رکورد مختص به خود است.
محمود خوردبین علاوه بر این ها ســابقه فعالیت به عنوان عضو هیات مدیره، 

مربی و مشاور مدیرعامل را در پرسپولیس داشته است.
در حکم صادره چنین آمده است؛ »جناب آقای محمود خوردبین، پیشکسوت 

ارزنده فوتبال ایران و باشگاه پرسپولیس
با درود و احترام

باشــگاه پرسپولیس همواره به پیشکســوتان گرانقدر و تاریخ ساز خود بالیده 
است که ستون های فوتبال این مرز و بوم هستند و حضرتعالی در زمره این مردان 

ارزشمند قرار دارید.
بی تردید در کنار سال ها بازی برای پرسپولیس بزرگ، چند دهه تکاپو و تلاش 
دلسوزانه به عنوان عضو هیات مدیره، سرپرست و مدیر تیم فوتبال پرسپولیس از 
شما برای این فوتبال و باشگاه، گنج و ذخیره ای از تجربه و تخصص ساخته است.

بر این اساس ضمن قدردانی از کوشش های گذشته جنابعالی، بنا بر این حکم، 
به عنوان مشاور مدیرعامل باشگاه پرسپولیس منصوب می گردید. 

امید است نظر به تعهد، تخصص و تجربه ای که دارید در مسیر توفیق روزافزون 
پرسپولیس از حضور و نظرات شما بهره مند گردیم.«

اولین خرید زمستانی ذوب آهن رونمایی شد
مهاجم سابق نفت مسجدسلیمان 
به ذوب آهن پیوســت.  به گزارش 
ایسنا، سجاد آشوری، مهاجم نفت 
مسجدســلیمان پــس از توافق با 
باشــگاه ذوب آهن اصفهان و انجام 
تست های پزشــکی با قراردادی به 
مدت نیم فصل بــه جمع گاندوها 
پیوست.آشــوری ســابقه بازی در 
تیم های نفت مســجد سلیمان، گل گهر، نساجی مازندران و پیکان را در کارنامه 

خود دارد.

حدادی غایب تیم ملی در پنجره دوم انتخابی 
جام جهانی بسکتبال

همانند  حامــد حــدادی 
پنجــره اول انتخابــی جــام 
پنجره  بازی  هــای  به  جهانی 
دوم هم نمی رسد.  به گزارش 
خبرآنلایــن؛  خبرگــزاری 
سرمربی  هاشــمی،  مصطفی 
تیم ملی بسکتبال اعلام کرد 
که باشــگاه ســیچوآن چین 
موافقــت خود را با حضور حامد حدادی در بازی هــای پنجره دوم انتخابی جام 
جهانی اعلام کرده اســت، اما این بازیکن نمی تواند تیم ملی را در دو بازی پیش 

رو همراهی کند. 
حدادی به دلیل سختی های ورود به این کشور و قرنطینه ۲ هفته ای در هر 

بار ورود، اعلام کرده در این پنجره نیز غایب است.
تیم ملی بسکتبال کشورمان در بازی رفت پنجره دوم رقابت های انتخابی جام 
جهانی ۲0۲3 روز پنج شنبه 5 اسفند ماه به مصاف تیم قزاقستان و روز یکشنبه 
8 اسفند ماه به مصاف تیم ســوریه خواهد رفت. این مسابقات به میزبانی ایران 

برگزار می شود.

اخبار کوتاه

سعی می کنم همیشــه برای تیمم بهترین 
باشم و هیچ وقت کم  کاری نکنم چون این کار 
خیانت به خودم، کل مجموعه و حتی خانواده ام 

است.
به گــزارش ورزش ســه ، تیــم غلامرضا 
عنایتی که فصل گذشــته در نهایت شگفتی و 
در میان خیل عظیم مدعیان لیگ آزادگان به 
لیگ صعود کرد ، در ابتدای فصل با مشــکلات 
مالــی عدیده ای روبه رو بود. مواردی که از عدم 
اسپانسر نشــات می گرفت و تاجایی پیشروی 
کرد که می توانست کار تیم هوادار را در زمین 
مسابقه هم با مشــکل روبه رو کند. اما عنایتی 
ریسک کرد و هرطورشــده با چنگ و دندان ، 

مهره های مستعد و کارایی را که در لیگ های 
پایین و رده های مختلف بودند ، کشــف کرد و 

عملا تیرهای زیادی در تاریکی انداخت.
حــدود 6 بازیکن از خریدهــای او نفراتی 
بودند که همگی یا در جوانان استقلال فعالیت 
می کردند و یا ســابقه فعالیت در پایه های این 
باشگاه را داشتند . نام هایی که اگر چه تنی چند 
از آنها هنوز شــگفتی و اعجازی برای بنفش ها 
رقم نزدند ، اما دو ســه نفــری هم از آن نفرات 
در لشــگرِ هوادار چهره نمایــی می کنند که 
بیشتر و فراتر از وزنشــان، بار لشگر غلامرضا 
را بــر دوش می کند . بارزترین مثــال از آنها 
محمدجواد محمدی است که یک تنه در بازی 

دیروز تیم شان مقابل اســتقلال ، آبی ها را در 
مخمصه گذاشــت . بازیکنی که از روی ذکاوت 
آقای گل جذب شد و کلیدی ترین پیراهن تیم 
یعنی شــماره 7 را به عنوان مرکز ثقل تیم بر 

تنش کرد.
با محمدی گفت و گوی مفصلی انجام دادیم 

که در زیر می خوانید: 
اول در مورد بازی مقابل اســتقلال بگو 
علی رغم نمایش خوب تان هوادار موفق به 

نتیجه گیری نشد؟
 واقعیتش این اســت کســانی که بازی را 
تماشا کردند متوجه شدند که یک بازی خوب 
و مالکانه انجام دادیم و تمام تاکتیکی که کادر 
فنی بــه ما گفته بود را در زمیــن بازی پیاده 
کردیــم. در نیمه اول بازی یک شــوک به ما 
وارد شــد و کمی بی تمرکز بودیم ولی بعد از 
اینکه گل را دریافت کردیم تازه بازی مان شکل 
گرفت ولی متاسفانه نتیجه دلخواه را به دست 

نیاوردیم.
در نیمه اول هم موفق به باز کردن دروازه 

استقلال شدی ؟
بله خدا را شکر توانســتم گل بزنم. خیلی 
دوســت داشــتم گلم ســه امتیازی باشــد 
ولی متاســفانه نشــد و اســتقلال توانست از 
موقعیت هایی که به دســت آورد به نحو احسن 
استفاده کند ولی متاســفانه بی دقتی کردیم 
و نتوانســتیم گل های بیشتری بزنیم. من آمار 
را نــگاه نکردم ولی در جریــان بازی که بودم 
احســاس کردم موقعیت های ما خیلی بیشتر 
از اســتقلال بود و بازی خیلی خوبی را مقابل 
اســتقلال که یکی از بهترین تیم های ایران و 
آســیا اســت انجام دادیم ولی متاسفانه پیروز 

نشدیم.
قبلا در استقلال توپ می زدی و انگیزه های 

زیادی برای گلزنی داشتی، درست است؟
در هر تیمی بازی کنــم هر چه که دارم را 
می گذارم و حتی اگر جلوی تیم مورد علاقه ام 
بازی کنم اصلا به این موضوع توجهی نمی کنم  . 
سعی می کنم همیشــه برای تیمم بهترین 
باشــم و هیچ وقت کــم کاری نکنم چون این 
کار خیانــت به خــودم، کل مجموعه و حتی 
خانواده ام است. به خاطر همین جلو تمام تیم ها 
با تمام وجود بازی می کنم. بالاخره من افتخار 
پوشیدن پیراهن اســتقلال را داشتم و انگیزه 
زیادی داشتم که حتی گل های بیشتری بزنم 

و خیلــی روی این موضوع تمرکز کردم. بعد از 
تعطیلات که برگشتیم به شدت تمرین کردم و 
گفتم هر طور شــده گل می زنم و خدا را شکر 
این اتفاق افتاد ولی متاسفانه گلم برایم شیرین 

نبود چون سه امتیازی نشد.
امسال هم به استقلال و هم پرسپولیس 
گل زدی و در حــال حاضــر گلزن ترین 

بازیکن هوادار هستی ؟
از همــان اول فصل هدفــی را برای خودم 
تعیین کرده بــودم و می خواســتم که به آن 
نزدیک شــوم و فعلا دارم با تلاشی که می کنم 
به چیزی که می خواهم مي رسم. یک تقدیر و 
تشــکر ویژه از کادر فنی و آقا رضا می کنم که 
از فصل گذشته تا الان خیلی پای من ایستاد و 
اعتماد آقا رضا به من ویژه است و انشاالله  جواب 

اعتمادش را بدهم.
دلیل اینکه تیم تان کم گل مي زند چیست؟ 

۱۶ بازی و ۸ گل زده ؟
واقعیتش این است که ما خیلی  بدشانسی 
آوردیــم و کم دقت هم بودیم. در یک ســری 
بازی هایی که بایــد توپ های ما تبدیل به گل 
می شــد، نشــد. آقا رضا در جلســه هم به ما 
گفت کــه جزو 6 تیم بالای جــدول از لحاظ 
موقعیت ســازی هســتیم و در تمــام بازی ها 
حداقل دو، ســه موقعیت را داریم. شــاید ما 
بازیکنان کم دقت هستیم که توپ های مان به 
گل تبدیل نمی شــود ولی حق هوادار اینجای 
جدول نیست. به جرات می توانم بگویم تیم ما 
باید جزو 6 تیم بالای جدول باشــد. مشاهده 
کردید مقابل استقلال که یک نیم فصل باخت 
نداشته و پر افتخار ترین تیم ایران و آسیا است 
چه نمایشی داشتیم و حتی بازیکنان استقلال 
در زمین به مــا می گفتند تیم تان چقدر قوی 
است و ما فکر نمی کردیم این گونه باشید. تیم 
ما خیلی خوب و به شــدت تاکتیک پذیر است 
ولی متاسفانه نتیجه زحمات مان را نمی گیریم. 
انشاالله در بازی های آینده بتوانیم جبران کنیم.
بازیکنان تان  و  عنایتــی  رضا  اعتقاد  به 
داوری در بازی با استقلال به ضرر شما بود.

اصلا دوســت ندارم در مورد داوری صحبت 
کنم ولی داور با بازیکنان هوادار کمی بد رفتار 
می کرد و خطاهایی به نفع استقلال می گرفت 
که خطا نبود. یک جا روی من خطا شــد ولی 

داور نگرفت. شاید روز بد داور بود.
ورزشگاه انقلاب کرج هم وضعیت مناسبی 

اعتراض  مهمان  تیم هــای  تمام  و  ندارد 
می کنند!

ما خودمــان هم خیلی دوســت داریم در 
تهران بازی کنیم ولــی هیچ اطلاعی از اینکه 
چه تدبیری در این مسئله بوده ندارم. ورزشگاه 
انقــلاب همه جوره خوب اســت ولی چمنش 
بعضی اوقات ما را اذیت می کند و حتی استپ 
کردن برای ما ســخت می شــود. روز گذشته 
همه به این چمن اعتراض داشــتیم زیرا مدام 
لیــز می خوردیم و در چند صحنــه بازیکنان 
استقلال به مشکل خوردند. مگر می شود تهران 
به این بزرگی که پایتخت کشــور اســت چند 
زمین خوب نداشــته باشد که تیم های تهرانی 

را ساپورت کند؟
تعداد اســتقلالی های سابق تیم شما 
زیاد اســت و بابک مرادی هم به تازگی 

اضافه شده و این نکته جالب توجه است.
بابک هم چند روز اســت کــه به ما اضافه 
شــده. او پسری بســیار با ادب، با شخصیت و 
دوست داشتنی است و از خصوصیات اخلاقی 
او به شدت لذت بردم و دوست دارم که بیشتر 
با او هم کلام شوم. اخلاق او و کار فنی اش عالی 

است.
تو به همراه داریوش شجاعیان و بابک 
مــرادی قبل از بازی به ســمت نیمکت 
اســتقلال رفتید و خوش و بش گرمی با 

فرهاد مجیدی داشتید.
من قلبا آقا فرهاد را دوست دارم. تا به حال 
افتخار کار کردن با فرهاد مجیدی را نداشــتم 
ولی چون دوســتش دارم نزد او رفتم و عرض 
ادب کردم. در کادر فنی استقلال هم مربیانی 
بودند که قبــلا با آنها کار کــردم. مثل آقای 

مصطفوی.
در مورد بازی با پیکان هم صحبت کن.

از فردا تمام تمرکزمان را روی دیدار با پیکان 
می گذاریم که انشاء الله سه امتیاز را بگیریم. با 
تمام وجود بــازی می کنیم تا نتیجه ای که در 
برابر استقلال کسب کردیم و باعث ناراحتی ما 

شد را جبران کنیم.
صحبت پایانی؟ 

امیــدوارم بتوانیــم بــا تمرکز بیشــتر یا 
خوش شانســی توپ هایی کــه می زنیم درون 
دروازه جــای بگیرد. هماننــد کاری که تمام 
تیم های دیگر انجام می دهند. انشــالله در نیم 

فصل دوم جایگاه واقعی خود را کسب کنیم.

 نماینده مجلس شورای اسلامی گفت: اینکه 
فدراسیون فوتبال بگوید از ما تشکر و قدردانی 
شده درست نیست چون فقط بخش اول ایمیل 

ارسالی فیفا را منتشر کرده اند. 
احسان قاضی زاده هاشمی در گفت و گو با 
خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس، در خصوص 
اینکــه فدراســیون فوتبال مدعی شــده فیفا 
اساســنامه این فدراسیون را پذیرفته اما ظاهرا 
ایمیلی که به فدراسیون ارسال شده بخش های 
دیگری هم دارد که فدراســیون به آن اشــاره 
نکرده اســت اظهار داشت: نامه ارسالی به فیفا 
یک نامه غیر فنی و غیر حرفه ای اســت. نامه 
اول بند هفتی دارد که به صورت ضمنی اشاره 
کرده با توجه به رای هیات عمومی و تفسیری 
که از قانون ســاختار وزارت ورزش داده شده 
نیازی بر این نیست که مجلس به آن ورود کند 
و به عبارت بهتر اساسنامه فدراسیون تصویب و 

تائید شده است.
وی افــزود: در این نامه اشــاره به لایحه و 
ارســال از طرف دولت و اقدامات وزارت ورزش 
شده اما در آن بند 7 گفته  شده این اساسنامه 
تائیــد و تصویب شــده اســت در صورتی که 
فدراسیون باید به این مساله اشاره می کرد که 
مرحله حقوقی کامل برای طی مقرره نویسی و 

قانون گذاری طی نشده است.اولا مرجع تفسیر 
اصلاح قانونِ ساختار خود مجلس است،غیر از 
مجلس هیچ مرجعی نظریــات حقوقی ندارد. 
چون قانــون و ســاختار وزارت ورزش جدید 
اســت، فدراسیون های آماتوری و حرفه ای باید 
شامل قوانین لیست سابق نهادهای عمومی غیر 
دولتی شــوند این موضوع نیازمند یک لایحه 
مجزا اســت. نماینده مجلس شورای اسلامی 
تاکید کرد: این نــوع اقدامات در انتهای دولت 
قبل بود ولی ما خواستیم دولت جدید این کار 
را انجــام دهد.نامه ای را ســجادی وزیر ورزش 
ارســال کرده اما مجلس شــورای اسلامی این 
نامه را مصوبــه دولت قلمداد نمی کند. مصوبه 
دولت آن اســت که در هیــات وزیران تائید و 
تصویب شود و سپس با امضای رئیس جمهور 
به مجلس بیاید اما در واقع ما چنین نامه ای با 
امضای رئیس جمهور نداریم. آنچه که مســلم 
اســت نامه ای که فدراسیون به فیفا زده تبیین 
واقعی و حقیقی از ســاختار حقوقی کشور به 
لحاظ قانونگذاری نیست. یعنی صورت مساله به 
راحتی پاک شده در حالی که قانونگذار اصلی 
در کشور به حکم قانون اساسی مجلس شورای 
اسلامی است. فدراسیون می توانست اعلام کند 
اگر چه این اقدامات صورت گرفته اما ما کماکان 

منتظر نظر نهایی مجلس و نهایتا تائید شورای 
نگهبان هستیم اما اینکه یک نظر تفسیری را از 
جانب خودش به فیفا ارائه بدهد این کار آدرس 
اشتباه دادن است.فدراسیون باید اشاره می کرد 
موضوع به اتمام نرسیده و در نهایت قانونگذار 

باید این ساختار را پیش بینی و نهایی کند.
قاضی زاده هاشــمی به فارس تاکید کرد: بر 
اســاس مذاکراتی که قبلا هم آقایان در وزارت 
ورزش داشتند نباید هیچ ضمانتی می دادند و 
باید ســاختار قانونی را به صورت کامل روشن 
می کردند اما این اتفاق رخ نداده اســت. نمونه 
آن هم نامه آخر فدراسیون فوتبال است که ما 
آن را در اختیار داریم. در نامه فدراســیون به 
فیفا صراحتا آمده ما دیگر نیازی نیست کاری 
انجام بدهیم و آنها همه چیز را تمام شده فرض 
کــرده اند، در صورتی که پاســخ فیفا برای ما 
جالب توجه است. آنها درست است که در یک 
پاراگراف تشــکر کرده اند اما کاملا نشان دادند 
اشرافشان نسبت به ســاختارهای قانونگذاری 
در ایران بیشتر از دوستان در فدراسیون  است 
چون در پاراگراف دوم اشــاره کرده اند که این 
موضــوع نیازمند نظر نهایی مجلس شــورای 

اسلامی است.
وی در پاسخ به این سوال که اقدام مجلس 

در مورد این اقدام فدراســیون چیست گفت: 
همان اساســنامه ای که در مجمع فدراسیون 
تصویب شده، توســط دوستان معاونتِ قوانین 
که کارشناســان خود ما در مجلس هســتند 
با ایرادات متعدد حقوقی  مواجه شــده است.
اعضای فدراسیون فوتبال در مجمع خودشان 
اساسنامه را  تصویب کرده  و همان را ملاک قرار 
دادند در حالی که این اساسنامه هیچ همخوانی 
با ساختارهای نظام حقوقی کشور ما ندارد. در 
کشــور ما ۲۲ قانون داریم که در آنها اشاره به 

نهاد عمومی غیر دولتی شده است.
این نماینده مجلس تصریح کرد: اینکه شما 
)فدراســیون فوتبال( بگویید قوانین را اصلاح 
کنم و با یک ساختار و تعریف حقوقی جدیدی 
آن را ابداع کنم، خودش ساختاری می خواهد 
که باید قوانین دیگر را هم اصلاح کنید. اینکه 
دوستان اعلام کرده اند که ما آماتور و حرفه ای 

نیســتیم قطعا دولت بایــد در موردش لایحه 
بدهــد اما تا امروز این اقــدام هم هنوز صورت 
نگرفته اســت. پس اینکــه بگویند ما حرفه ای 
نیســتیم و از هیچ ساختاری پیروی نمی کنیم 
یعنی اینکه ما خودمان برای خودمان هستیم و 
از قانونی تبعیت نمی کنیم! در صورتی که ما در 
کشور ساختاری نداریم که خارج از هر قانونی 
باشد.ما سیستم های قانون گریز یا سیستم هایی 
که خودشــان را بدون قانون حاکمیت بدانند 
در کشــور نداریم. حتی در بخش خصوصی و 
صنوف هــای مختلف همه ضوابــط و قوانینی 
دارنــد. این نوع خود تفســیری کــه در اقدام 
فدراســیون دیدیم و اینکه باز هــم بگویند از 
ما تشــکر و قدردانی شده درست نیست چون 
همانطور که قبلا اشــاره کردم فقط بخش اول 
ایمیل ارسالی فیفا توســط فدراسیون منتشر 

شده است.

ستاره ازبکســتانی تیم لوکوموتیو تاشکند به زودی وارد 
ایران خواهد شــد تا خط هافبک اســتقلال را تقویت کند، 
اگرچه گفته می شود قرارداد این بازیکن 550 هزار یوروست 
اما آبی پوشان وی را با تخفیف قابل توجهی جذب خواهند 
کــرد. به گزارش ایرنا، مرد شــماره یــک نیمکت آبی های 
پایتخــت قصد دارد تا بازیکنی با شــاخصه های بین المللی 
جذب کند که عصای دســت او و تیمش در مسابقات لیگ 

برتر، لیگ قهرمانان آسیا و جام حذفی باشد.
عزیزبــک آمانوف بازیکــن ملی پوش ازبکســتانی تیم 
لوکوموتیو تاشکند قرار است به زودی برای انجام تست های 

پزشکی وارد ایران شود.
باشگاه اســتقلال اعلام کرد به پیشنهاد فرهاد مجیدی 

»عزیزبک آمانوف« را به خدمت خواهند گرفت.
پست اصلی میلیچ هافبک چپ است اما او توانایی قابلیت 
بازی در پست های هجومی نظیر هافبک چپ، وینگر چپ 
و راســت ، بازیساز و همچنین پست مهاجم نوک را داشته 

نیز دارد.

این بازیکن در فصلی که گذشــت بازیکــن لوکوموتیو 
تاشــکند بود، در 30 بازی به میدان رفت و 11 گل به ثمر 
رساند. پس از چند فصل حضور در تیم های پایه لوکوموتیو 

در فصل  ۲017 به تیم بزرگسالان راه پیدا کرد.
او با تیم لوکوموتیو دو بار به مقام قهرمانی لیگ ازبکستان 

رسیده است.
عزیزبــک آمانوف 3 بازی ملی هــم در کارنامه اش دارد، 
مهم ترین بازی ملی او مربوط می شــود به بازی ازبکستان 
مقبل تیم ملی سوئد که این هافبک جوان فرصت حضور در 
ترکیب تیم ملی کشــورش را پیدا کرد و نمایش خوبی را از 

خود به نمایش گذاشت.
عزیزبک آمانوف فردا در تســت های پزشــکی ایفمارک 
حاضر خواهد شد و در صورتی که اتفاق خاصی رخ ندهد به 

طور رسمی با آبی پوشان تهرانی قرارداد مي بندد.
قیمت این بازیکن در ســایت ترانسفر مارکت 550 هزار 
یورو اســت اما گفته می شود اســتقلالی ها با تخفیف قابل 

توجهی این بازیکن را به خدمت خواهند گرفت.

گفت وگو با محمدجواد محمدی ستاره این روزهای تیم هوادار و لیگ برتر:

سعی مي کنم همیشه بهترین باشم

واکنش تند نماینده مجلس به پنهان کاری فدراسیون فوتبال:

فقط بخش اول نامه فیفا را منتشر کردند 

تخفیف ویژه استقلال از جذب ستاره ۵۵۰ هزار یورویی ازبکستان

مدافع پیشــین تیم فوتبال اســتقلال گفت که فرهاد 
مجیدی در مورد انتقاد از ســرمربی تیــم ملی از ادبیات 

مناسبی استفاده نکرد. 
پیروز قربانی در گفت وگو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری 
تسنیم، در خصوص نتایج خوب استقلال در لیگ و اینکه 
آیا می توان آبی پوشــان را مدعی اول قهرمانی دانســت، 
گفت: وقتی اســتقلال تا الان اینطــور نتیجه گرفته پس 
می توانیــم بگوییم این تیم شــانس اول قهرمانی در لیگ 
برتر است. وی بااشــاره به دلایل موفقیت استقلال عنوان 
کرد: اســتقلال از لحاظ مدیریتی سر و سامان پیدا کرده 
اســت. نکته دیگر اینکه استحکام خط دفاعی این تیم هم 
بالا اســت و این موضوع به نتیجه گیری اســتقلال کمک 
کرده اســت. به نظر می رســد مربی ایتالیایی هم توانسته 

تأثیر مثبت خودش را نشان دهد.
قربانــی در مــورد صحبت های فرهــاد مجیدی علیه 
دراگان اسکوچیچ و اینکه چه نظری در مورد این موضوع 
دارد، تصریح کرد: مجیــدی نظرش را گفته و این حق را 
داشــته در مورد این موضوع صحبت یــا از تیمش دفاع 
کند ولی معتقدم از ادبیات مناسبی استفاده نکرد. مدافع 
پیشــین استقلال در پاسخ به این پرسش که »آیا تصمیم 
اســکوچیچ در اســتفاده از یک بازیکن غیرتخصصی در 
پســت دفاع میانی درســت بود؟« خاطرنشان کرد: وقتی 
ســرمربی تیم ملی دو یا ســه بازیکن در آن پست دارد، 
منطقی نیســت که از بازیکن غیرتخصصی استفاده کند. 
ایــن موضوع قطعاً به بازیکنانی که در پســت دفاع میانی 

هستند برمی خورد.

قربانی: فرهاد مجیدی از ادبیات مناسبی استفاده نکرد


